



## ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO

Victim – La victime :  
**Sonya Nadine CYWINK**



**\$60,000 REWARD**  
**RÉCOMPENSE DE 60 000 \$**

The Government of the Province of Ontario together with the sister of the late Sonya Nadine CYWINK are offering a reward in the amount of sixty thousand dollars (\$60,000) for information leading to the arrest and conviction of the person(s) responsible for the murder of Sonya Nadine CYWINK, age 31 years.

Sonya's remains were discovered on August 30th, 1994 at a native historical site known as the Southwold Earth Works located on the Iona Road in Southwold Township, Elgin County. This area is southwest of the City of London, Ontario. Sonya was last seen on August 25th, 1994 in the Dundas and Lyle Street area of London.

Investigators urge any person with information regarding the person(s) responsible for the death of Sonya CYWINK to immediately contact the Director of Criminal Investigation Services, Ontario Provincial Police at 1 888-310-1122 or (705) 329-6111, or their nearest police authority. Further information about this case is available on the OPP website at [www.opp.ca](http://www.opp.ca).

Should you wish to remain anonymous, you may call Crime Stoppers at 1-800-222-TIPS (8477), where you may be eligible to receive a cash reward of up to \$2,000.

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

File # 955-10-1998-062

J.V.N. (Vince) HAWKES  
Commissioner  
777 Memorial Avenue,  
Orillia, Ontario, Canada  
L3V 7V3  
Date: August 29, 2014  
Telephone: (705) 329-6950  
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de la province de l'Ontario et la soeur de feu Sonya Nadine CYWINK offrent une récompense de soixante mille dollars (60 000 \$) pour obtenir des renseignements menant à l'arrestation et la condamnation de la ou des personne(s) responsable(s) du meurtre de Sonya Nadine CYWINK, âgée de 31 ans.

Les restes humains de Sonya ont été découverts le 30 août 1994 dans un lieu historique autochtone connu sous le nom de Southwold Earth Works, situé sur le chemin Iona dans le canton de Southwold, comté d'Elgin. Cette région se trouve au sud-ouest de la ville de London, Ontario. Sonya a été aperçue pour la dernière fois le 25 août 1994 dans le secteur formé par les rues Dundas et Lyle à London.

Les enquêteurs demandent à quiconque en possession de renseignements sur la ou les personnes responsables du décès de Sonya CYWINK de communiquer immédiatement avec le directeur des services enquêtes criminelles de la Police provinciale de l'Ontario, au 1 888 310-1122 ou au 705 329-6111, ou avec le poste de police local. Des renseignements additionnels sur ce cas sont disponibles sur le site Web de la Police provinciale à [www.opp.ca](http://www.opp.ca).

Si vous souhaitez garder l'anonymat, vous pouvez aussi appeler Échec au crime au 1 800 222-TIPS (8477) et vous pourriez être admissible à une récompense en espèces pouvant atteindre 2 000 \$.

Le partage de la récompense s'effectuera de la manière jugée équitable par la ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels, pour la province de l'Ontario, et par le commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Numéro du dossier : 955-10-1998-062

J.V.N. (Vince) HAWKES  
Commissaire  
777, avenue Memorial  
Orillia (Ontario) Canada  
L3V 7V3  
Date : le 29 août 2014  
Téléphone : (705) 329-6950  
Télécopieur : (705) 329-6077

